جالينوس للترجمة المعتمدة وخدمات رجال الأعمال ذ.م.م

Galenus for Certified Translation & Businessmen Service LLC



// English translation of Arabic document //

Giza Social Solidarity Directorate

Associations Department

Registration Decision

Waiyak Foundation for Sustainable Development WFSD

Registration No.: (7777)

Date: January 28, 2025

Director of the Directorate:

Upon reviewing

- The provisions of Law No. 149 of 2019 on the issuance of the Law Regulating the Exercise of Civil Work.
- The Executive Regulations of Law No. 149 of 2019 issued by Decree No. 104 of 2021.
- The memorandum of the Omrania Social Administration.
- The presentation submitted by the Director of the Associations Administration dated 28/01/2025.

It has been decided:

Article One

To register the Foundation: Waiyak Foundation for Sustainable Development WFSD

Under Registration No.: (7777)

Dated 28/01/2025

Headquarters Address: Apartment (10), Building (2), New Horizon Association Housing, Al-Taawun, Omrania, Giza

Affiliated with: Omrania Social Administration.

Unified Number: (

Fields of Work:

- 1. Economic Development (Primary)
- 2. Family Care
- 3. Cultural, Scientific, and Religious Services

)

- 4. Friendship Among Peoples
- 5. Refugee Protection
- 6. Environmental Protection and Conservation

Geographical Scope of Work: Across the Arab Republic of Egypt.

Activities shall be conducted upon obtaining approval from the competent authorities.

Fiscal Year: The foundation's fiscal year commences on the first of July and concludes at the end of June of the following year.

Establishment Capital: EGP 20,000 (Twenty Thousand Egyptian Pounds Only).

Number of Founding Members: One natural person

Number of Board of Trustees Members: Five members, as stipulated in the foundation's bylaws.

<u>Dissolution of the Foundation and Disposition of Funds:</u> In the event of dissolution, the foundation's funds shall devolve to the Fund for Supporting Projects of Associations and Civil Foundations, in accordance with the provisions of the foundation's bylaws.

Article Two

The foundation is obligated to adhere to its bylaws and to comply with the provisions of Law No. 149 of 2019 regulating the exercise of civil work and its executive regulations.

The foundation shall publish a summary of its bylaws on its official website, if available, and in the Egyptian Gazette, in accordance with Article (10) of Law No. 149 of 2019.

Article Three

All relevant authorities shall implement this decision from the date of its issuance, each within its respective jurisdiction.

Issued on: 28/01/2025

Registration Officer: \\Signed\\

Ahmed Fathy Ahmed

Director of the

\\Signed\\ Mr. Ibrahim Imam Deputy Director: \\Signed\\ Mr. Nabil Ragab Gharbawi Director of the Directorate: \\Signed\\ Mr. Imam Fawzy Imam

\\Seal of the emblem\\ \\Signed\\

Accordingly, Galenus LLC hereby certifies the enclosed is an accurate translation of the Original Document released in Arabic, and we are a competent Translation Agency in Both English and Arabic to render this translation

TRUE & ACCURATE TRANSLATION
TRANSLATOR SIGNATURE:
Date: 25, 5, 2029 # 1

Galenus For Certified Translation LLC C.R. 13217 ID. 599-483-334 Tel: (+2) 01101001427 · 0233375651

Address: 1 Mohi Elddin Abu Elezz, El dokki - Giza, Egypt

Tel: (+2)0233375651 Mob: (+2)01101001427

Email:info@galenus-certifiedtranslation.com

DIFFERENT LANGAUGES ONE SOLUTION.

العنوان: ١ محي الدين أبو العز، الدقي- الجيزة، مصر

التليفون: ۲۳۳۳۷۵۱۰۱۰(۲+) الموبابل: ۱۱۰۱۰۰۱۲۲(۲+)

قرار قسيد مؤسسة / وباك للتنمية المستدامة

- تحت رقم: (٧٧٧) - بتاريخ: 2025/1/٢٨

🖈 مدين المديرية : ــ

- بعد الإطلاع على أحكام القانون رقم 149 لسنة 2019 بإصدار قانون تنظيم معارسة العمل
 - وعلى اللائحة التنفيذية للقانون 149 لسنة 2019 الصادرة بالقرار 104 لسنة 2021.

وعلى مذكرة إدارة العمرانية الأجتماعية.

وعلى ما عرضه علينا السيد/ مدير ادارة الجمعيات بتاريخ 2025/1/28.

مادة أولى

- قيد مؤسسة : وباك للتنمية المستدامة.

- تجترقم: (١٧١١)

- ساريخ: ١٠٥٥/١/٩٨.

- عنوان المقر : شقة (10) - عمارة (2) - مساكن جمعية الأفق الجديد - التعاون - العمرانية - جيزة. - والتابع لادارة: العمرانية الأجتماعية.

- الرقم الموحد: (

- بعادين العمل: 1 - التنمية الأقتصادية. (الرئيسي) 2 - رعاية الأسرة.

3 - الخدمات الثقافية والعلمية والدينية. 4 - الصداقة بين الشعوب. 5 - حماية اللاجئين.

6 - حماية البيئة والمحافظة عليها.

- النطاق الجغرافي للعمل: على مستوى جمهورية مصر العربية.

تجارس الأشطة بعد الحصول على موافقة الجهات المختصة.

السنة المالية: تبدأ السنة المالية للمؤسسة من أول شهر يوليو وتنتهي في نهاية شهر يونيو من العام التالي. مبلغ التأسيس: 20,000 جنية (عشرون ألف جنيه لاغير).

عدد الأعضاء المؤسسين : (1) مؤسس طبيعي.

عدد أعضاء مجلس الأمناء: (5) أعضاء وفقاً لما ورد بلائحة النظام الأساسي للمؤسسة.

حل المؤسسة وأبلولة الأموال إلى: صندوق دعم مشروعات الجمعيات والمؤسسات الأهلية وفقاً لما ورد بلائحة النظام الأسامي للمؤسسة.

مادة ثانية

تلتزم المؤسسة بما ورد بلائحة نظامها الأساسي و بما لايخالف أحكام قانون تنظيم ممارسة العمل الأهلى الصادر برقم 149 لسنة 2019 ولائحته التنفيذية.

و تلتزم المؤسسة بنشر ملخص قيد نظامها الأسامي الخاص بها بموقعها الإلكتروني إن تيسر و بجريدة الوقائع المصرية طبقا للمادة (10) من القانون 149 لسنة 2019.

مادة قالقة Galenus For Certified Translation LLC على جميع الجهات المختصة تنفيذ هذا القرار من تاريخ صدوره كل فيما الجهات المختصة تنفيذ هذا القرار من تاريخ صدوره كل فيما Date: 25, 5, 202 8 وكيل المديرية